
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 31 stycznia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra obrony narodowej Mariusza 

Błaszczaka 

Panie Ministrze! 

W ubiegłym roku interweniowałem w sprawie upublicznienia zdjęć ofiar katastrofy smoleńskiej. Doszło 

do tego na skutek działań podkomisji Antoniego Macierewicza. 

Proszę o odpowiedź na pytanie, jakie są ustalenia raportu kontrolnego Służby Kontrwywiadu 

Wojskowego w tej sprawie. Czy pan minister poinformował i złożył oficjalne zawiadomienie w związku 

z opublikowaniem zdjęć zmasakrowanych, nagich ciał ofiar katastrofy smoleńskiej przez podkomisję 

Antoniego Macierewicza? 

Proszę też o informację, czy kierowane było w tej sprawie zawiadomienie do prokuratury, a jeżeli pan 

minister takiego zawiadomienia do Prokuratury Krajowej nie skierował, to wnoszę o odpowiedź, dlaczego 

takiego zawiadomienia minister obrony narodowej, wbrew swoim obowiązkom, nie skierował. 

Krzysztof Brejza 


